



Pension Forum—Nairobi, November 2023



Wespath
BENEFITS | INVESTMENTS



Plan Sustainability and Global Trends Discussion



Forum des pensions - Nairobi, novembre 2023



Wespath
BENEFITS | INVESTMENTS



Discussion sur la viabilité du plan et les tendances mondiales

Discussion Questions

1

What are your concerns about the **long-term sustainability** of your existing pension plan?

What are the administrative, financial, or educational challenges that cause concern?



Questions de discussion

1 Quelles sont vos préoccupations concernant la viabilité à **long terme** de votre régime de retraite actuel ?

Quels sont les défis administratifs, financiers ou éducatifs qui suscitent des inquiétudes ?



Discussion Questions

2

After hearing the pros and cons of the types of plans, how would your participants respond to changing to a **Defined Contribution plan**?

What are key reasons they would support or oppose such a change?



Questions de discussion

2

Après avoir entendu les avantages et les inconvénients des types de plans, comment vos participants réagiraient-ils à l'idée de passer à un **régime à cotisations définies** ?

Quelles sont les principales raisons pour lesquelles ils soutiendraient ou s'opposeraient à un tel changement ?



Discussion Questions

3

Do you see increasing prevalence of **Defined Contribution plans** in your area?

How has the population affected by these plans responded to them?



Questions de discussion

3

Constatez-vous que les **régimes à cotisations définies** sont de plus en plus répandus dans votre région?

Comment la population concernée par ces plans a-t-elle réagi à ces plans ?





Wespath

BENEFITS | INVESTMENTS

